

## 虱目裂化线粒体基因组研究进展

董文鸽<sup>1,2</sup>, 郭宪国<sup>1,2</sup>, 金道超<sup>1</sup>, 薛士鹏<sup>3</sup>, 秦凤<sup>2</sup>, Simon Song<sup>5</sup>, Stephen C. Barker<sup>4</sup>, Renfu Shao<sup>5</sup>

1. 贵州大学昆虫研究所, 贵州省山地农业病虫害重点实验室, 贵阳 550025 2. 大理学院病原与媒介生物研究所, 大理 671000 3. 南阳医学高等专科学校, 南阳 473061 4. 昆士兰生物与化学学院寄生虫学研究室, 昆士兰, 澳大利亚 5. 阳光海岸大学科学教育工程学院种群生态学研究中心, 昆士兰, 澳大利亚

### Understanding mitochondrial genome fragmentation in parasitic lice (Insecta: Phthiraptera)

DONG Wen-Ge<sup>1, 2</sup>, GUO Xian-Guo<sup>1, 2</sup>, JIN Dao-Chao<sup>1</sup>, XUE Shi-Peng<sup>3</sup>, QIN Feng<sup>2</sup>, Simon Song<sup>5</sup>, Stephen C. Barker<sup>4</sup>, Renfu Shao<sup>5</sup>

1. The Provincial Key Laboratory for Agricultural Pest Management of Mountainous Region, Institute of Entomology, Guizhou University, Guiyang 550025, China 2. Institute of Pathogens and Vectors, Dali University, Dali 671000, China 3. Nanyang Medical College, Nanyang 473061, China 4. Parasitology Section, School of Chemistry and Molecular Biosciences, University of Queensland, Queensland, Australia 5. Genecology Research Centre, Faculty of Science, Education and Engineering, University of the Sunshine Coast, Maroochydore, Queensland, Australia

摘要

图/表

参考文献

相关文章 (15)